

At PERI, corporate social responsibility and compliance are an integral component of the corporate and management culture. Therefore, the following requirements shall apply to all suppliers of the PERI Group.

Laws and regulations

The suppliers are obliged to comply with the applicable laws and regulations of those countries in which they conduct business.

Corruption and bribery

Every form of corruption or bribery is prohibited; this applies to active as well as passive bribery. No supplier may directly or indirectly offer, give or receive any gifts, payments or other benefits which may be construed as a bribe. Any demand for, or offer of, a bribe must be rejected immediately and reported to management.

Money-laundering and terrorist financing

Any form of money laundering or terrorist financing is prohibited.

Trade laws, export controls and sanctions

Suppliers must comply with all applicable commercial laws and regulations, including but not limited to export controls and applicable sanctions.

Antitrust

Suppliers must not engage in anti-competitive behaviour and must take action against illegal cartels.

Respect for the fundamental rights of employees

The suppliers shall respect the health, safety and privacy rights of their employees and adhere to the principles of respect, fairness and non-discrimination. They shall employ and remunerate their employees on the basis of fair and compliant contracts. They shall maintain international minimum labour standards.

Bei PERI sind Corporate Social Responsibility und Compliance integraler Bestandteil der Unternehmens- und Führungskultur. Daher gelten für alle Lieferanten der PERI Gruppe die folgenden Anforderungen.

Gesetze und Richtlinien

Die Lieferanten sind verpflichtet, die geltenden Gesetze und Vorschriften der Länder einzuhalten, in denen sie geschäftlich tätig sind.

Korruption und Bestechung

Jede Form von Korruption oder Bestechung ist verboten, dies gilt sowohl für aktive als auch für passive Bestechung. Kein Lieferant darf direkt oder indirekt Geschenke, Zahlungen oder sonstige Vorteile anbieten, geben oder entgegennehmen, die als Bestechung ausgelegt werden können. Jegliche Forderung oder das Angebot eines Bestechungsgeldes muss sofort abgelehnt und der Geschäftsleitung gemeldet werden.

Geldwäsche und Terrorismusfinanzierung

Jede Form von Geldwäsche oder Terrorismusfinanzierung ist verboten.

Handelsgesetze, Exportkontrolle und Sanktionen

Lieferanten müssen alle anwendbaren Handelsgesetze und -Vorschriften einhalten, einschließlich, aber nicht beschränkt auf Exportkontrollen und anwendbare Sanktionen.

Kartellrecht

Lieferanten beteiligen sich nicht an wettbewerbswidrigem Verhalten und gehen gegen illegale Kartelle vor

Achtung der Grundrechte der Arbeitnehmer

Die Lieferanten respektieren die Gesundheit, Sicherheit und Persönlichkeitsrechte ihrer Mitarbeiter und halten sich an die Grundsätze von Respekt, Fairness und Antidiskriminierung. Sie beschäftigen und entlohnen ihre Mitarbeiter auf der Grundlage fairer und konformer Verträge. Sie halten internationale Mindestarbeitsstandards ein.

Child, forced or compulsory labour

Suppliers must not tolerate any form of forced labour, including modern slavery and human trafficking and child labour.

Environment, health and safety

The suppliers shall comply with the relevant environmental, health and safety regulations and standards applicable to their operations, and shall use environmentally conscious practices at all locations at which they operate. Environmental pollution shall be minimised and environmental protection improved continually.

Supply chain

Suppliers shall oblige all of their sub-suppliers to recognise and comply with the requirements of this Code of Conduct.

Obligation to cooperate in the event of violations

In the event of a violation of this Code of Conduct within the supplier's sphere of responsibility that affects the interests of PERI, the respective supplier is obliged to report this violation and any knowledge of misconduct to PERI without undue delay.

Kinder-, Zwangs- oder Pflichtarbeit

Die Lieferanten dürfen keine Form von Zwangsarbeit tolerieren, einschließlich moderner Sklaverei und Menschenhandel und Kinderarbeit.

Umwelt, Gesundheit und Sicherheit

Die Lieferanten werden die für ihre Betriebe geltenden Umwelt- Gesundheits- und Sicherheitsvorschriften und -standards einhalten und an allen Standorten, an denen sie tätig sind, umweltbewusste Praktiken anwenden. Die Umweltverschmutzung soll minimiert und der Umweltschutz kontinuierlich verbessert werden.

Lieferkette

Lieferanten verpflichten alle ihre Unterlieferanten, die Anforderungen dieses Code of Conduct anzuerkennen und einzuhalten.

Mitwirkungspflicht bei Verstößen

Im Falle eines Verstoßes gegen diesen Verhaltenskodex im Verantwortungsbereich der Lieferanten, der die Interessen von PERI berührt, ist der jeweilige Lieferant verpflichtet, PERI diesen Verstoß und etwaige Kenntnis von Fehlverhalten unverzüglich zu melden.

Contact person

Dr. Christian Wiegelmann,
Head of Legal and Compliance
E-mail: christian.wiegelmann@peri.de
Tel.: +49 7309.950-0

Misconduct can also be reported to:
E-mail: compliance.officer@peri.com

Kontaktperson

Dr. Christian Wiegelmann,
Head of Legal and Compliance
Email: christian.wiegelmann@peri.de
Tel. : +49 7309.950-0

Fehlverhalten kann auch gemeldet werden an:
Email: compliance.officer@peri.com

In the case of suspicion of a possible violation, PERI reserves the right to request further information and/or to request and carry out audits to assess compliance with the Code of Conduct for suppliers.

PERI behält sich das Recht vor, bei Verdachtsmomenten zu einem möglichen Verstoß Informationen und/oder Audits zur Überprüfung der Einhaltung des Verhaltenskodex für Lieferanten anzufragen und durchzuführen.

Code of Conduct for Suppliers of PERI Group



In the event of a violation or a rejection of an information or audit request, PERI shall be entitled to end all business relations with the respective supplier with immediate effect (termination, revocation) unless, in the individual case, this would be grossly disproportionate to the respective violation.

In this connection, PERI will assess and evaluate the nature and scope of the cooperation with the supplier in question when analysing the respective violation. If there are reasonable grounds for assuming that such violation has occurred, the suppliers are required, upon request by PERI, to comment on the case in question, to provide clarification and to cooperate with PERI. In the event that the suppliers do not comply with these requirements or cannot furnish evidence in exoneration, PERI may exercise the above-mentioned rights.

In the event of a violation of this Code of Conduct for suppliers, PERI also reserves the right to take further legal measures that it deems necessary, in particular to bring damage claims. In the event that PERI is held liable towards third parties or public authorities (including sanctions) as a result of a violation of this Code of Conduct committed by a supplier, the respective supplier shall fully indemnify PERI against any such liability.

PERI may, from time to time, update this Code of Conduct for suppliers to a reasonable extent and expects its suppliers to accept any such changes.

Im Falle eines Verstoßes oder der Ablehnung einer Informations- oder Auditanfrage ist PERI berechtigt, alle Geschäftsbeziehungen mit den jeweiligen Lieferanten mit sofortiger Wirkung zu beenden (Kündigung, Widerruf), es sei denn, dies wäre im Einzelfall zum jeweiligen Verstoß grob unverhältnismäßig.

In diesem Zusammenhang wird PERI Art und Umfang der Zusammenarbeit mit den betreffenden Lieferanten bei der Analyse des jeweiligen Verstoßes bewerten und einschätzen. Wenn Fakten für eine berechtigte Annahme eines solchen Verstoßes vorliegen, sind Lieferanten verpflichtet, auf Aufforderung von PERI zu dem betreffenden Fall Stellung zu nehmen, Klarheit zu schaffen und mit PERI zu kooperieren. Für den Fall, dass die Lieferanten diese Anforderungen nicht erfüllen oder keine Entlastungsnachweise erbringen können, kann PERI die oben genannten Rechte ausüben.

Bei einem Verstoß gegen diesen Verhaltenskodex für Lieferanten behält sich PERI außerdem das Recht vor, weitere rechtliche Schritte einzuleiten, die für erforderlich gehalten werden, insbesondere Schadensersatzansprüche. Für den Fall, dass PERI aufgrund eines Verstoßes eines Lieferanten gegen diesen Verhaltenskodex gegenüber Dritten oder Behörden (einschließlich Sanktionen) haftbar gemacht wird, stellt der jeweilige Lieferant PERI von einer solchen Haftung in vollem Umfang frei.

Von Zeit zu Zeit kann PERI diesen Verhaltenskodex für Lieferanten in einem angemessenen Rahmen aktualisieren und erwartet, dass die Lieferanten jegliche Änderungen akzeptieren.

Signed on behalf of (Supplier Registered Name): _____

Date: _____

Supplier Representative (Sign here)

Print Name